



Vært historik

<b>Dato</b>	5/3 2024	30/4 2024	13/ 5														
<b>Vært</b>	Sil	Anne															

<b>Dagsorden og referat</b>	<b>Dato:</b> 30. april 2024	<b>Tid:</b> kl. 1945	<b>Sted:</b> Silistria
<b>Emne:</b> Bestyrelsesmøde OK PAN	<b>Mødedeltagere:</b>		
<b>Næste møde:</b> 13/5 kl. 19	Afbud:	Referent:	Jacob

	<b>Emne</b>	<b>Formål med punktet</b> (hvad skal vi udrette?)	<b>Proces</b> (hvordan behandler vi emnet)	<b>Varighed</b>	<b>Beslutning</b> (referat – hvem gør hvad)
--	-------------	--	---	-----------------	--

1.	Siden sidst	<p>Velkommen til Anne og Camilla</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Klubmesterskab</li> <li>• GF</li> <li>• Ungdomsudvalg</li> <li>• Skole OL</li> <li>• ESAA</li> <li>• Kraftcenter</li> <li>• JFM</li> <li>• KUM</li> <li>• Silistria - vedligehold</li> </ul>	o.pkt. + d.pkt  (Thomas)	45 min	<p>Klubmesterskab: Tak til arrangører og deltagere. 50 løbere og 30 deltagere til festen. Der er plads til flere. Næste gang må fejringen gerne ske lige efter løbet.</p> <p>GF: Alt gik som planlagt og som forventet. Der er plads til flere deltagere. Også yngre medlemmer.</p> <p>UU: Mia og Morten Obel er i fællesskab ny formand. Der ledes efter en ungdomsrepræsentant til at deltage i udvalget</p> <p>OL: Oscar Sig, Asbjørn og Peter Trier deltager.</p> <p>ESAA: Kontrakt er ved at blive opdateret. Der søges en ny EC træner.</p> <p>Kraftcenter: Der sendes snart ansøgning om støtte afsted til Aarhus Kommune.</p> <p>JFM: Anne og Henrik er ansvarlige og arbejdet er i fuld gang. Lokation: Mols Bjerge.</p> <p>KUM: Arrangeres af OK Pan i 2024. Thomas er tovholder indtil videre. Dato kendes ikke endnu. Lokation: Marselisborg.</p> <p>SIL: Vedligeholdelseslørdag i juni. Annonceres i løbet af maj.</p> <p>Printer: Thomas undersøger køb/leje og vender tilbage til næste BM.</p> <p>Opvasker: Vi har brug for en ny. Evt. også en ny stor stavblender. Der undersøges flere muligheder.</p>
----	-------------	--	--------------------------------	--------	---

	<b>Emne</b>	<b>Formål med punktet</b> (hvad skal vi udrette?)	<b>Proces</b> (hvordan behandler vi emnet)	<b>Varighed</b>	<b>Beslutning</b> (referat – hvem gør hvad)
	2. Skoven	Zonering	O. pkt. (Kell)	15 min	Zonering: Kell fortæller herom. Kommunen foreslår at lave zoner i skoven, bl.a..stillezoner. Kell deltager i kommende møder og arbejder for klubbens interesser.
	3. Fremdrift - projekter	Forslag til fremdrift: <ul style="list-style-type: none"> <li>• Projekt "årsplan"</li> <li>• Projekt "nye medlemmer"</li> <li>• Projekt "frivillighed"</li> </ul>	D. pkt. (Thomas)	45 min	<p>Fremdrift: Der skal findes frivillige til at tage ansvar for arbejdet med nedenstående 3 punkter.</p> <p>Årsplan: Der mangler frivillige, og der skal skabes synlighed og overblik over hvornår der i årets løb forventes behov</p> <p>Nye medlemmer: Evt. intro forløb, online forløb m.m. Hvad kan gøres?</p> <p>"Frivillighed" og "strategi" afventer næste møde.</p>